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Protokół Nr LIX/2018 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 8 listopada 2018 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 11.00 do godz. 12.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 
Przytuła - Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy jak listy 
obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr LIX/426/18 do Nr LIX/429/18. Uchwały podjęto 
w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady LIX sesji Rady 
Gminy. Serdecznie powitał wysoką Radę, pana Wójta, pana Zastępcę Wójta, 
panią Skarbnik. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum do 
podejmowania uchwał. Obecnych jest 15 radnych. Odczytał proponowany 
porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, inne 

propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Propozycji i wniosków nie zgłoszono. Pan Przewodniczący Rady poddał porządek 

obrad pod głosowanie. Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 
4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 – 2032. 
5. Udzielenie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego. 



str. 2 

 

6. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr LVII/417/18 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 20 września 2018 r. w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowości Beradz. 

7. Zakończenie sesji.  
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Wyjaśnienia złożyła pani Skarbnik Sobolewska.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że dochody ogółem zostały zwiększone o kwotę 14 951 

zł i o taką samą kwotę wydatki. Zwiększono o 65 000 zł wydatki na realizację 

zadania w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich pod nazwą „Mój 

Rynek”, zwiększono środki na zakup wiat przystankowych w m. Klimontów ul. 

Sandomierska, Nasławice, Pęchowiec i Pęchów. Wprowadzono w załączniku Nr 

3 do budżetu „Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do 

poniesienia w 2018 roku” pod poz. 28 – 31 nowe zadania – opracowanie 

dokumentacji rozbudowy drogi gminnej nr 331014T Rogacz-Byszówka kwota 

90 000,00 zł, drogi gminnej nr 331014T Borek Klimontowski – Kępie – Byszów z 

kwotą 80 000 zł, drogi gminnej nr 331042T Konary – Kujawy z kwotą 60 000 zł i 

drogi gminnej Szymanowice Dolne – Kamień z kwotą 70 000 zł.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają zapytania, uwagi odnośnie 

zaproponowanych zmian w budżecie gminy na 2018 r.  

Zapytania wnieśli: 

Pan radny Bargiel odnośnie dokładanych 65 000 zł do zadania „Mój Rynek”; 

zapytał na co te dodatkowe pieniądze są przeznaczone.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że środki te zostaną przeznaczone na 

wykonanie oświetlenia pod wiatami, które nie było ujęte w pierwotnym 

kosztorysie.  

Pani Skarbnik Sobolewska uzupełniła, że oświetlenie kosztować będzie 17 000 

zł, pozostała kwota będzie przeznaczona na dowóz kruszywa na targowicę w celu 

utwardzenia.  

Pan Wójt Goździewski potwierdził, że będzie to kwota także na utwardzenie 

miejsc do handlu. 

Pan Zastępca Wójta Przytuła wyjaśnił, że w projekcie nie mogło to być ujęte, bo 

przekroczony były obszar 2 ha i obowiązywałyby wtedy inne wskaźniki. 
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Pan radny Bargiel podniósł sprawę wprowadzenia rezerwacji stanowisk dla 

handlujących na targowicy.   

Pan Zastępca Wójta Przytuła wyjaśnił, że nie można robić rezerwacji, bo 

targowica jest z projektu unijnego. 

Pan Wójt Goździewski uzupełnił, że można pobierać opłatę targową, ale nie 

można zawierać umów cywilnoprawnych. 

Pan radny Bargiel powiedział, że można pobrać większą opłatę targową jako 

rezerwację.  

Pani Skarbnik Sobolewska odpowiedziała, że nie można ponieważ rezerwacja 

jest objęta podatkiem VAT a opłata targowa nie.  

Pan Zastępca Wójta Przytuła powiedział, że trzeba się zastanowić co z opłatą za 

radiowęzeł, opłatą za WC. 

Pan radny Lipiec odnośnie targowicy zwrócił się do pana Wójta z prośbą o 

zasypanie terenu pod parking i próbowanie jeszcze w innych kierunkach zrobić 

parking. 

Pan radny Cukrowski zabrał głos odnośnie grysowania targowicy. Powiedział, że 

w niektórych miejscach to grysowanie niesoretm misja się z celem, bo się utonie. 

Kwota przeznaczona na grysowanie nie wiem czy nie jest za mała. 

Pan radny Ciach podniósł, że handlujący nie skarżą się, że coś im przeszkadza, 

czy nie ma światła pod wiatami, bo lampy na słupach się świecą. Jego zdaniem 

światła pod wiatami są niepotrzebne, bo licząc od 4 godziny rano jak jest ciemno 

to po 1,5 godzinie robi się już widno. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że oświetlenie musi zostać 

zamontowane, bo inaczej sanepid nie odbierze inwestycji.  

Pan radny Ciach odnośnie placu targowego na targowicy podniósł, że na asfalcie 

nikt z handlujących nie chce stać, tylko stoją przy tej głównej drodze. Trzeba tan 

nawieź piasku. Toaleta – projektant nie zaprojektował pisuarów, jest ich brak.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że budynek WC był budowany na 

zgłoszenie, nie na pozwolenie na budowę. Gdyby był budowany w oparciu o 

pozwolenie na budowę to i kubatura by się zwiększyła.  

Pan radny Bargiel zaproponował, aby przy wjeździe na targowicę rozdawać 

handlującym worki na śmieci, bo to że Zakład potem sprząta to jedno, ale na 
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okolicznych polach i tak zalegają śmieci po każdym targu. Zakupić worki za kwotę 

200 – 300 zł.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że jest pomysł, aby za skorzystanie 

z WC pobierać symboliczną 1 zł i za to kupić worki na śmieci, ale nad tym trzeba 

się dokładnie zastanowić, żeby nie stracić dotacji targowicę.  

Pan radny Ciach podniósł, że plac targowy jest niezamykany, a gdzie indziej jest 

zamykany. Jak idzie zbierać opłatę targową o czwartej rano, to już niektórzy 

handlujący maja stosika rozłożone.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że z czasem się poogradza targowicę. Stare 

ogrodzenie z targowiska zostało na Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 

pomyślimy co z im zrobić.  

Innych zapytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje zmiany w budżecie gminy.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 

opiniuje zmiany w budżecie gminy.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LIX/426/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. została 

podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 - 2032.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 

opiniuje zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 – 2032.  
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Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LIX/427/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Klimontów na lata 2018 - 2032 została podjęta i jest załącznikiem do 

niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają zapytania odnośnie tego 

punktu. Pytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr LIX/428/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Sandomierskiego została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił o złożenie wyjaśnień w tym punkcie pana 

Wójta. 

Pan Wójt Goździewski wyjaśnił, że zgodnie z wolą rodziny i zgodnie z treścią 

napisu wyrytego na Pomniku Czynu Legionistów w Górach Pęchowskich zmienia 

się nazwę ulicy w Beradzu na ul. Wąwóz kpt. Kazimierza „Herwina” Piątka. 

Legionista jest bardziej znany jako kapitan mimo, iż pośmiertnie nadano mu 

stopień majora.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono.  

Za: 14, głosów przeciwnych nie było, wstrzymał się od głosu 1 radny.  

Uchwała Nr LIX/429/18 w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/417/18 Rady Gminy 

w Klimontowie z dnia 20 września 2018 r. w sprawie nadania nazwy ulicy w 
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miejscowości Beradz została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wprawdzie po wyborach dzwonił 

osobiście do każdego z radnych z gratulacjami, ale w takim gronie nie widział się 

po wyborach. Oficjalnie złożył radnym serdeczne gratulacje z okazji wygrania 

wyborów i ponownego otrzymania mandatów radnych i życzenia dalszej 

owocnej pracy w następnej kadencji Rady. Wyraził nadzieję, że współpraca 

będzie się dobrze układała, bo jeden komitet wprowadził do Rady 10 

dotychczasowych radnych i jest to komitet z którego wywodzi się pan Wójt, a 

jeszcze z innych komitetów 3 dotychczasowych radnych przeszło. Zaproponował, 

nie narzucając niczego, aby dalej poszło to tak jak było czyli praca w komisjach. 

Od nowej kadencji obligatoryjnie wprowadzona jest jeszcze jedna komisja – 

komisja skarg, wniosków i petycji.  

Pan radny Lipiec podziękował za współpracę panu Przewodniczącemu Rady. 

Powiedział, że był dobrym Przewodniczącym. Wyraził nadzieję, że następny 

przewodniczący będzie dużo korzystał z jego doświadczenia.  

Pan Wójt Goździewski wręczył radnym okolicznościowe dyplomy i upominki 

książkowe na zakończenie kadencji Rady.  

Następnie pan Wójt Goździewski poinformował, że przeszedł wniosek gminy pn. 

„Przebudowa i wyposażenie obiektu kultury w m. Klimontów” na mleczarnię. 

Projekt zakłada utworzenie obiektu kulturalnego dla dzieci, klub seniora.  

Przeszedł także wniosek złożony przez Gminny Ośrodek Kultury pn. „Przebudowa 

i wyposażenie obiektu kultury w m. Ossolin”. Z RPO przeszedł wniosek pn. 

„Kompleksowe wsparcie dzieci i rodzin w gminie Klimontów”. Będzie to 

kontynuacja świetlicy środowiskowej. Obecnie termo modernizowany jest 

budynek straży w Klimontowie, budynek OPSu – wymiana dachu i okien, a za 

moment będzie też termo modernizowany budynek Urzędu Gminy przy ul. 

Krakowskiej. Kontynuowane są prace przy świetlicach. Drogi – do wykonania 

została droga w Nowej Wsi ze ZRIDu (decyzja zezwalająca na realizację inwestycji 

drogowej), choć prace geodezyjne cały czas są kontynuowane. Została jeszcze 

droga Zakrzów - Góry Pęchowskie. Powiedział, że postara się podjechać do pani 

Wojewody i poprosić ją, żeby pieniądze na te niewykonane drogi nie przepadły 

tylko zostały przeniesione na rok następny.  

Pan radny Borycki zapytał co z drogami w jego okręgu wyborczym.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że postara się je w grudniu wykonać.  
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Pan radny Rębacz odnośnie drogi w Nowej Wsi powiedział, że są do wykonania 

na tej drodze dwa odcinki i skoro pan nie zgadza się na zrobienie tego pierwszego 

odcinka to żeby wykonać ten drugi odcinek drogi.  

Pan Wójt Goździewski powiedział, że ma informacje, że w 2019 r. idą potężne 

środki na drogi. Dlatego kolejne 4 drogi zgłoszone są do ZRIDu. Są to drogi: 

Rogacz – Byszówka, Borek Klimontowski – Byszów rozbudowa, Konary – Kujawy, 

gdzie mają też być uwzględnione chodniki oraz Szymanowice Dolne – Kamień, 

gdzie autobus przyjeżdża po dzieci.  

Pan radny Lipiec zapytał co z drogami powodziowymi.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że są zgłoszone, ale nie było jeszcze 

komisji. Na osiedlu zgłaszane były dwie drogi, ale nie zakwalifikowały się.  

Pan radny Bargiel zgłosił, aby umieścić w planach za rok, dwa do wykonania 

drogę dojazdową do ośrodka zdrowia i apteki.  

Pani radna Krasowska zgłosiła do wykonania drogę w Śniekozach w stronę pana 

Pawlika.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że najpierw trzeba przygotować 

dokumentację.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zrealizowała wszystkie punkty 

porządku obrad i zamknął obrady sesji. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 


